
 

 

OVV 21 februari 2023 / Agendapunt 8 Aanvullende financiering 
 

Beantwoording mondelinge raadsvragen  
 

 

Wens4U:  

Is er niet op tijd rekening gehouden met prijsstijgingen?  

De afgelopen 2 jaar hebben wij prijsstijgingen ervaren die niet voorzien konden worden. 

Dit had in begroting 2023 moeten staan?  

Tijdens de voorbereiding van de begroting 2023 waren al deze bedragen nog niet duidelijk en concreet 

genoeg. 

Hoe krijgen we in toekomst niet weer dit soort noodgrepen? 

Tijdens de evaluatie Basis op Orde, op 24 oktober 2022, hebben wij u geïnformeerd dat meerdere 

stappen moeten worden gezet.  

Tijdens deze avond is aangegeven dat tot op heden, tot en met de begroting 2023, geen inflatie is 

doorberekend. Vanaf de aankomende begroting zullen de bedragen wel worden meegenomen met 

de juiste correcties. 

 

SP:  

Aanbesteding gaat beginnen; voldoende materiaal en voldoende mensen? 

De huidige signalen zijn dat ondanks dat de markt druk is, voor deze werkzaamheden voldoende mens 

en materiaal beschikbaar is. Uiteindelijk zal dit pas echt duidelijk worden zodra wij gaan aanbesteden. 

Wij verwachten geen bijzondere vertragingen. 

Gaan alle toekomstige projecten ook een beroep op doen onze financiële reserves?  

Dat is niet de intentie. Bij andere projecten die nu in de initiatief- of voorbereidingsfase zitten bestaat dit 

risico, omdat deze projecten in het verleden zijn begroot. Wij gaan deze projecten nazien, indien 

noodzakelijk zullen zij in de kadernota voor 2024 meegenomen worden. 

 

VVD:  

Waarom kosten niet deels in begroting opgenomen?  

Tijdens de voorbereiding van de begroting 2023 waren al deze bedragen nog niet duidelijk en concreet 

genoeg. 

Ook maatschappelijk nut wordt benut; hoeveel zit er nog in en hoeveel blijft erover? 

Met verwijzing naar het Raadsvoorstel, in eerste instantie wordt het volledige bedrag benut. Nadat de 

rotonde is gerealiseerd en de subsidie van de Provincie is overgemaakt, komt een gedeelte van het 

bedrag terug. 

Wat zijn de doelstellingen van Maatschappelijk nut? 

Het criterium ‘maatschappelijk nut’ betreft een technisch begrip uit het besluit, begroting en 

verantwoording gemeenten en provincie (BBV). Voor de duidelijkheid hanteert het BBV in geval van 

maatschappelijk nut de extra toevoeging ‘in de openbare ruimte’. Een investering In de openbare 

ruimte met een maatschappelijk nut genereren geen inkomsten, maar vervullen wel duidelijk een 

publieke taak. Het betreft investeringen in bijvoorbeeld wegen, water, groenvoorzieningen en civiele 

kunstwerken. Dit soort investeringen dekken wij uit de reserve financiering investeringen maatschappelijk 

nut en de reserve maatschappelijk nut, zoals vastgesteld in de nota vermogensbeleid die door uw raad 

is vastgesteld. 

Het lijkt er op dat de meest recente tekeningen van de Schagerweg niet zijn gedeeld? Graag 

ontvangen wij deze. 

Op onze projectenpagina (https://www.schagen.nl/schagerweg) staat de meest actuele tekening. 

Aangezien deze tekening behoorlijk groot van formaat is, verwijzen wij u graag naar deze pagina. 

 

https://www.schagen.nl/schagerweg


 

 

D66: 

M.b.t. de rotonde Speketersweg: waar zit het verschil van kosten in?  

Dit komt doordat in de voorgaande begroting vooraf rekening is gehouden met subsidie-stortingen 

voorafgaand aan het project. Het blijkt nu dat de provincie achteraf subsidie gelden verstrekt. 

Ligt de rotonde wel op de juiste plek?  

De kruising Speketersweg – Woudmeerweg is een zogenaamde hotspot, ondanks dat op er dit moment 

minder ongevallen zijn, blijft dit kruispunt een zeer hoog risico vanuit verkeersveiligheid. 

Gronden zijn nog niet aangekocht want de financiering is nog niet rond. Kunt u dan nog van de koop 

af?  

In principe kunnen we van de koop af, echter wij houden dan wel rekening met schadevergoeding. 

Ook blijft dit kruispunt dan een zeer hoog risico op ongevallen binnen onze gemeente. 

 

GroenLinks:  

Wij zien dat het matig begroot is; welke stappen zijn genomen of te nemen hoe dit te voorkomen? 

Destijds is naar eer en geweten begroot. Een aantal stappen zijn met u gedeeld tijdens de 

Raadsinformatie avond op 25 oktober 2022. 

 

Senioren Partij:  

Wat is er met het geld van de Rotonde gebeurd?  

Alle beschikbaar gestelde budgetten zijn per project aangehouden. Uiteraard zijn er per project wel 

kosten gemaakt. 

 


